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Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: 
Heather Krog, Rebekka Bro, Henrik Kassebeer, Ida 
Lissau Jacobsen, Louise Bruce, Mads Gudiksen, 
Mette Stie Kallesøe. 
 
Kommunal repræsentant: Nicolaj Riber (A) 
 
Skoleleder: Claus Dyremose 
Administrativ leder: Maikhen Petersen 
 
Medarbejderrepræsentanter: Mette Rose Niel-
sen (skole) og Gitte Laursen (SFO). 
 
Elevrepræsentanter:  
Clara Dueholm Sehested (9b) 
Gustav Johan Langseth Nilsson (6a)/ 
Rachel Rachlin Borgfeldt (6b)  
 

Afbud: 
 
Mette Stie Kallesøe. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gitte Laursen. 
 
 
Clara Dueholm Sehested (9b) er valgt som den ene 
elevrepræsentant, mens Gustav Johan Langseth Nils-
son (6a) og Rachel Rachlin Borgfeldt (6b) deles om 
den anden plads som elevrepræsentant. 
 
Ingen elevrådsrepræsentanter deltog i mødet. 
 

 DAGSORDEN: 
 

REFERAT 
 

17.00 1. Godkendelse af dagsorden 
 

Dagsordenen blev godkendt. 

 2. Godkendelse af referat  
 
Ordinært møde 23. august 2021 
Godkendelse af referat. 
 
Bilag 2,1: 
Referat af SB møde 23. august 2021. 
  

Referatet blev godkendt. 

17.05 3. Orientering fra ledelsen 
- Kvalitetssamtale 
- Elevmedbestemmelse 
- Indvielse læringstrappe 
- Kommende renoveringer 
- Øvrige meddelelser 
 

Kvalitetssamtale 
I Dragør fortsætter vi med at lave kvalitetsrapporter, 
men de får en anden form, end den der hidtil har 
dannet udgangspunkt for rapporteringen til det poli-
tiske niveau. Fremover knytter kvalitetsrapporten sig 
bl.a. op til skolepolitikken koblet med kvalitetssam-
taler mellem skolechefen og skoleledelsen og senere 
også et mødeforum suppleret med deltagelse af sko-
lebestyrelsesformand og LMU-repræsentant.  
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Elevmedbestemmelse 
Skolen indgår i et pilotprojekt i samarbejdet med Un-
dervisningsministeriet, hvor der arbejdes med elev-
medbestemmelse for 6.-9. årgang. Første møde er 
afholdt og prøvehandlinger er igangsat. 
 
Indvielse læringstrappe 
Som tak til Villum Fonden, håndværkere, arkitekt 
mv. holdes der indvielse af læringstrappen fredag 
den 15. oktober. 5. årgang laver fælles opvarmning 
til motionsdagen på trappen. 
 
Kommende renoveringer 
Grå bygning skal have lagt ventilation ind inden 
nytår. 
 
Skolevalg 
Eleverne på 8. og 9. årgang deltager i skolevalg og ar-
bejder i oktober med demokratiske processer, der 
afsluttes med en valghandling den 14. oktober. 
 
Skolekomedie 
6. årgang er gået i gang med opsætning af skoleko-
medien. Planen er at der både holdes skolekomedie 
og skolebal som før Corona. Der arbejdes på en form 
for pengeløs betaling, der måske først kan indføres 
fra næste år.  
 
Rotary finale 
Finale for 6. årgang for alle tre skoler på fredag. 
 
DSA-lærer 
Ny medarbejder starter 1. november i nyoprettet 
stilling, der er placeret på Dragør Skole men med 
vejledningsfunktion på de to øvrige skoler. 
 
Corona 
Orientering om smittetilfælde samt ny teststrategi 
på skolen, hvor elever fra 9 år kan få 0. dagstest 
samt ugentlig screeningstest som antigentest.  
 
Budgetaftale 
Under overskriften ”budgettet der bærer kommunen 
videre” er der indgået budgetaftale for 2022, der 
dog formelt skal godkendes på KB-møde den 11. ok-
tober. Det endelige budget for Dragør Skole og SFO 
kendes endnu ikke, men der kommer ingen ramme-
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besparelse på skoleområdet, mens en del anlægsop-
gaver er bevilget samt etablering af tyverisikring på 
Dragør Skole. 
 
Agnes Skolemad 
Har man klager, skal man henvende sig direkte til Ag-
nes Skolemad. 
 

17.30 4. Brugertilfredshedsundersøgelse  
Drøftelse af brugertilfredshedsundersøgelse 
blandt skole og SFO.  
SFO lederen deltager i drøftelsen af punktet. 
 
Bilag 4,1: 
Brugertilfredshedsundersøgelse. 
 

Skolelederen gennemgik brugertilfredshedsundersø-
gelsen på skoleniveau og SFO-lederen orienterede 
om arbejde med mål- og indholdsplaner.  
 
Fx er der indikationer på punkter som motivation, 
kommunikation (hvordan når man bedst ud til foræl-
drene), undervisningsdifferentiering, ledelsens ar-
bejde med at forbedre det faglige niveau. 
 
Skolebestyrelsen tilsluttede sig, at undersøgelsen 
kan bruges til at kigge på, om der særligt punkter der 
kan dykkes ned i og herunder særligt om, der er no-
get kommunikationsmæssigt, der kan arbejdes med 
for at nå bredere ud til forældrene. 
 

18.15 5. Skolens værdigrundlag  
Drøftelse af det videre arbejde med udfol-
delse af skolens værdier.  
 
Bilag 5,1: 
Nuværende værdigrundlag. 
 

Skolebestyrelsen tilsluttede sig en proces, hvor per-
sonalegruppen på den pædagogiske dag den 16. no-
vember arbejder videre med at få sat ord på værdi-
erne i forhold til punkterne i skolepolitikken og kom-
mer tilbage med et udkast til drøftelse i Skolebesty-
relsen. 

19.00 6. Meddelelser fra 
a. Formanden/næstformanden 

 

Der blev stillet spørgsmål til klubbernes organisatori-
ske placering, da samarbejdsområdet er i forhold til 
skolerne. Især opleves en manglende kommunika-
tion fra klubberne og alt for mange egenstyrede akti-
viteter. Det kunne være rart, hvis overgang til klub-
ben kunne indgå i den røde tråd. 
 
Skolen oplever, at der er et godt samarbejde med 
klubben i forhold til de samarbejdsflader, der er om-
kring skolen.  
 

- b. Eleverne 
 

- 

19.10 c. Lærerne/Pædagogerne 
 

Børnene er glade for de nye toiletter. Naturviden-
skabsfestivallen med tværgående projekter har un-
derstøttet fællesskabsfølelse. Glæder sig til motions-
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dagen, hvor der igen er et fælles tværgående arran-
gement. Og så ser alle frem til at samlingerne igen 
kommer op at stå. 
 

19.20 d. KB repræsentanten 
 

KB-repræsentanten orienterede om budgetforliget, 
hvor der bl.a. er vedtaget egenbetaling for special-
skole-SFO. Der bliver tilført midler til specialunder-
visning. Orientering om løft af udeområdet ved El-
isenborg, der foreslås igangsat med det samme. Der 
er også bevilget et uderum pr. skole. Billed- og dra-
maskolen reetableres. Der bliver givet tilsagn til byg-
ning af spejderhytte i samarbejde med Blushøjspej-
derne. Og ikke mindst er der ingen rammebesparel-
ser. 
Der er bevilget lidt penge til ungegruppeforløb i 
Tårnby, for unge, der efter folkeskolen ikke er kom-
met i gang med et uddannelsesforløb.  
 

19.25 7. Punkter til kommende møder 
-Drøftelse af nationale test og øvrige test; 
hvordan disse indgår i arbejdet med ele-
verne, hvad de skal bidrage med og kommu-
nikation i forbindelse med testene. 
- Drøftelse af erfaringer fra Corona tiden og 
hvilke nye tiltag, de giver anledning til i et 
fremtidsperspektiv.  
 

Næste møde er planlagt 10. november 2021 fra 
17.00 til 19.30.  
 

Møde i det rådgivende skoleorgan den 13. oktober, 
hvor Rebekka Bro og Ida Lissau Jacobsen deltager fra 
Skolebestyrelsen. 

 8. Eventuelt 
 

Intet. 

 


